
                                       

Z á p i s n i c a 
z 12. zasadnutia OZ, konaného dňa 26.9.2024 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny                                                             
                            

12. verejné zasadnutie OZ zahájil p. starosta Ing. Vladimír Kocúr. Privítal prítomných poslancov  

a občanov a oznámil, že zasadnutie OZ sa bude nahrávať.       

 

Ospravedlnení: 

 

pán prednosta z dôvodu čerpania dovolenky, 

pán kontrolór, ktorý je na školení. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
  

Za zapisovateľku určil p. Lenku Mrázovú.  
                                                                          

Za overovateľov zápisnice poveril: p. Adama Michalovského a Mgr. Boženu Bílkovú. 

 

            

3.  Schválenie programu zasadnutia 

 
Program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Súhlas so zaradením územia do pôsobnosti Partnerstva pre Horné záhorie. 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra. 

6. Rozpočtové opatrenie č. 04/2024 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

          

Pripomienky:  

Keďže neboli žiadne pripomienky, pán starosta dal hlasovať za schválenie programu. 

Hlasovanie: 

 M.Praženka M.Šimon A.Michalovský S.Čulen B.Bílková L.Barkóci S.Ralbovský O.Štvrtecký V. Antálek 

Za  x x x x x x x x x 

Proti          

Zdržal sa          

 

Za: 9 poslancov  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Program bol schválený. 

 

Voľba návrhovej komisie 
 

Do návrhovej komisie pán starosta navrhol: p. Samuela Čulena a p. Ing. Vladimíra Antálka. 

 



Hlasovanie: 

 
 M.Praženka M.Šimon A.Michalovský S.Čulen B.Bílková L.Barkóci S.Ralbovský O.Štvrtecký V. Antálek 

Za  x x x x x x x x x 

Proti          

Zdržal sa          

 

Za: 9 poslancov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Návrhová komisia bude pracovať v zložení, v akom bola navrhnutá. 

 

4.   Súhlas so zaradením územia do pôsobnosti Partnerstva pre Horné záhorie 

 

Partnerstvo pre Horné Záhorie o. z. je občianske združenie a pracuje na báze partnerstva zástupcov 

verejného, súkromného a občianskeho sektora, ktoré pôsobí na celistvom a súdržnom území. 

 

Územie Partnerstva pre Horné Záhorie o. z. je uceleným, koherentným územím, a je tvorené je 19 

obcami a 3 mestami, zaberá celé územie okresu Skalica vrátane jednej obce z okresu Senica – obec 

Smolinské.  

 

MAS má 46 členov, z toho je 22 miest a obcí, 8 podnikateľov, a 16 členov z občianskeho sektora. 

Kancelária sídli na OcÚ v Kopčanoch. 

 

Činnosť spočíva predovšetkým v rozhodovaní o podpore projektov miestnych subjektov, vrátane 

ich monitorovania a v realizácii spoločných rozvojových projektov a programov. 

 

Prostredníctvom partnerstva je možné realizovať rôzne projekty. V minulosti boli už u nás 

zrealizované projekty na autobusové zastávky a informačné tabule. V súčasnosti máme podanú 

žiadosť na rekonštrukciou múzea vo výške približne 100.000,- EUR. 

 

Aby sme mohli aj v budúcnosti využívať tieto zdroje, je potrebné schváliť zaradenie územia obce 

do pôsobnosti partnerstva pre Horné záhorie. 

 

Hlasovanie: 

 
 M.Praženka M.Šimon A.Michalovský S.Čulen B.Bílková L.Barkóci S.Ralbovský O.Štvrtecký V. Antálek 

Za  x x x x x x x x x 

Proti          

Zdržal sa          

 

Za: 9 poslancov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 136/2024 – OZ v Brodskom súhlasí so zaradením svojho územia (kataster obce 

Brodské) do pôsobnosti Partnerstva pre Horné Záhorie o.z. 

pre programové obdobie 2023 – 2027.  

 

 

                                                                                                                     Ing. Vladimír Kocúr 

                                                                                                                            starosta obce 

 

 



 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

 

V zmysle § 18f ods. 1 písm. e), zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, je úlohou hlavného kontrolóra predložiť obecnému zastupiteľstvu najmenej 

raz ročne správu o kontrolnej činnosti. 

 

Kontrolná činnosť prostredníctvom vykonaných kontrol v tomto období bola zabezpečovaná 

v súlade s Plánom kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Brodské na 1. polrok 2024, 

schváleným uznesením Obecného zastupiteľstva č. 84/2023 zo dňa 14. 12. 2023. 

 

Za 1. polrok 2024 boli vykonané štyri kontroly zisťovania stavu predpokladaného so stavom 

skutočným. Kontroly boli zamerané na kontrolu zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti a efektívnosti 

pri hospodárení a nakladaní s majetkom a majetkovými právami obce, ako aj s majetkom, ktorý 

obec užíva podľa osobitných predpisov, kontrolu príjmov, výdavkov a finančných operácií obce 

v zmysle § 18d ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Pri kontrolách boli zistené drobné nedostatky, ktoré sa podarilo odstrániť pri výkone kontroly. 

 

Za 1. polrok 2024 hlavný kontrolór predložil obecnému zastupiteľstvu viaceré stanoviská a to: 

Stanovisko k Návrhu záverečného účtu obce za rok 2023, Správu o kontrole prevodov 

nehnuteľného majetku obce za rok 2023, Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 

2023, Správu o výške dlhu obce na poskytnutie úveru.  

 

Hlasovanie: 
 M.Praženka M.Šimon A.Michalovský S.Čulen B.Bílková L.Barkóci S.Ralbovský O.Štvrtecký V. Antálek 

Za  x x x x x x x x x 

Proti          

Zdržal sa          

 

Za: 9 poslancov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 137/2024 – OZ v Brodskom po prerokovaní predloženého materiálu v súlade 

so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Brodské za 1. polrok 2024. 

 

 

                                                                                                                     Ing. Vladimír Kocúr 

                                                                                                                            starosta obce 

6. Rozpočtové opatrenie č. 4/2024 

 

Od minulého zastupiteľstva vznikli niektoré výdavky na určité služby a tovary a tie je nutné 

schváliť.  

 

Jedná sa napríklad o výkup pozemkov pre rozšírenie cintorína, odvoz stavebnej sute, čistenie 

kanalizácie, oprava ČOV, oprava ulice Padielky a pod.  

 

Hlasovanie: 
 M.Praženka M.Šimon A.Michalovský S.Čulen B.Bílková L.Barkóci S.Ralbovský O.Štvrtecký V. Antálek 

Za  x  x x x x x x x 

Proti          

Zdržal sa  x        

 



 

Za: 8 poslancov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1  

 

Uznesenie č. 138/2024 – OZ v Brodskom schvaľuje zmenu rozpočtu obce Brodské vrátane 

programov a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 4/2024 v zmysle 

ustanovenia § 14 ods. 2, písm. b, c, d) zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov podľa priloženého 

návrhu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Ing. Vladimír Kocúr 

                                                                                                                            starosta obce 

7. Rôzne: 

 

A) Edita Kováčová  

Nakoľko prišlo k zmene zákona o majetku obcí, kataster prerušil konanie o vklade vlastníckeho 

práva na pozemok, ktorý sme už odsúhlasili pani Kováčovej. 

 

Musíme preto schváliť novú textáciu uznesenia. Pôvodné uznesenie sa zruší a prijmeme nové. 

 
Hlasovanie: 

 M.Praženka M.Šimon A.Michalovský S.Čulen B.Bílková L.Barkóci S.Ralbovský O.Štvrtecký V. Antálek 

Za  x x x x x x x x x 

Proti          

Zdržal sa          

 

Za: 9 poslancov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie č. 139/2024 – OZ v Brodskom ruší uznesenie č. 118/2024 zo dňa 18.4.2024 

 

 

Ing. Vladimír Kocúr 

                                                                                                                            starosta obce 

Hlasovanie: 
 M.Praženka M.Šimon A.Michalovský S.Čulen B.Bílková L.Barkóci S.Ralbovský O.Štvrtecký V. Antálek 

Za  x x x x x x x x x 

Proti          

Zdržal sa          

 Príjmy Výdavky Rozdiel 

Bežný rozpočet 1 870 291,00 1 019 357,00 850 934,00 

Bežný rozpočet RO 44 860,00 958 716,00 -913 856,00 

Kapitálový rozpočet 146 000,00 448 094,00 -302 094,00 

Finančné operácie 435 960,00 70 004,00 365 956,00 

Spolu 2 497 111,00 2 496 171,00 940,00 



 

Za: 9 poslancov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 140/2024 – OZ v Brodskom schvaľuje: 

 

a) predaj majetku vo vlastníctve obce a to časť pozemku vo výmere 73 m2,  

oddeleného od pozemku p.č. 1468/73 KN-E, ostatná plocha vo výmere 

20.395 m2 , LV 3733, k.ú. Brodské a zlúčeného v zmysle geometrického 

plánu č. 6/2024, vypracovaného firmou MM Geo, Michal Zapletal, 

Záhorácka 100, Malacky, číslo úradného overenia G1-27/2024, do parcely 

p.č. 1468/73 KN-C zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 73 m2  

pre p. Editu Kováčovú, Záhumenská 737, 908 85 Brodské a spôsob jeho 

predaja podľa §9a odst. 15 písm. f) zákona SNR č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitého 

zreteľa uvedeného v uznesení o schválení zámeru predaja 106/2024, 

ktorým je skutočnosť, že pozemok dlhodobo užíva ako dvor rodinnému 

domu číslo 737, ktorý má vo vlastníctve, jeho výmera je do 200 m2 

a celková cena je do 5000 € v súlade s §36 Zásad hospodárenia 

s majetkom obce Brodské zverejnenými na webovej stránke obce. 

b) cena 7 €/m2 je stanovená na základe obdobných predajov majetku obce, 

pričom uznesenia o predaji sú zverejnené na webovej stránke obce.  

c) kupujúci znáša všetky náklady spojené s kúpou a zápisom do katastra 

nehnuteľností.  

d) poveruje Obecný úrad zverejnením kúpnej zmluvy a dodatku zmluvy 

na webovej  stránke obce a CRZ. 

 

 

                                                                                                                     Ing. Vladimír Kocúr 

                                                                                                                            starosta obce 

B) Stanislav Barkóci 

Pán Bohumil Barkóci podal na obecný úrad žiadosť o predaj pozemku pre Stanislava Barkóciho.  

 

Nakoľko sa jedná o pozemok na ktorom ešte prebieha konanie Verejného ochrancu práv na základe 

podnetu pána Stanislava Barkóciho, nie je možné uvedený pozemok predať. 

 

Hlasovanie: 
 M.Praženka M.Šimon A.Michalovský S.Čulen B.Bílková L.Barkóci S.Ralbovský O.Štvrtecký V. Antálek 

Za  x x x x x x x x x 

Proti          

Zdržal sa          

 

Za: 9 poslancov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie č. 141/2024 - OZ v Brodskom nesúhlasí s predajom nehnuteľnosti vo vlastníctve obce 

a to pozemku p.č. 3984/1, trvalý trávny porast, KN-E, k.ú. Brodské, LV č. 

3733 vo výmere 69 m2 pre p. Stanislava Barkóciho, Nádražná 360/9, 908 

85 Brodské.  

 

                                                                                                                  

    Ing. Vladimír Kocúr 

                                                                                                                            starosta obce 



 

C) Ludvík Barkóci 

Pán Ludvík Barkóci doručil na obecný úrad žiadosť o predaj pozemku, ktorý sa nachádza v jeho 

dvore. 

 

Stavebná komisia a poslanci predmetnú žiadosť posúdili a rozhodli sa jej vyhovieť. 

 
Hlasovanie: 

 M.Praženka M.Šimon A.Michalovský S.Čulen B.Bílková L.Barkóci S.Ralbovský O.Štvrtecký V. Antálek 

Za  x x x x x  x x x 

Proti          

Zdržal sa      x    

 

Za: 8 poslancov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1  

Uznesenie č. 142/2024  – OZ v Brodskom:  

 

a) schvaľuje zámer predaja majetku obce a to pozemok p.č. 413/2 KN-C, 

zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 120 m2, LV č. 675, k.ú. Brodské 

v podiele 1/5 a ktorého hodnota bola určená porovnaním s predajom 

obdobného majetku obce t.j. pozemkami dlhodobo užívanými žiadateľmi 

a predstavuje sumu 7 €/m2 pre p. Ludvika Barkóciho, Nám. SNP 70/40, 

908 85 Brodské a  spôsob jeho predaja podľa §9a ods. 15 písm. f) zákona 

SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

z dôvodu hodného osobitého zreteľa v súlade s §36 Zásad hospodárenia 

s majetkom obce Brodské zverejnenými na webovej stránke obce, ktorým 

je skutočnosť, že pozemok dlhodobo užíva ako dvor rodinnému domu 

číslo 70/40, ktorý má vo vlastníctve, jeho výmera je do 200 m2 a celková 

cena je do 5.000 €. 

b) predaj zhora vymedzeného majetku obce sa bude schvaľovať 

na najbližšom rokovaní obecného zastupiteľstva po splnení podmienky 

zverejnenia tohto zámeru najmenej na 15 dní pred schvaľovaním prevodu 

tohto majetku a najmenej do schválenia prevodu  na úradnej tabuli obce, 

elektronickej úradnej tabuli obce, na webovom sídle obce po zabezpečení 

potrebných podkladov a listín pre prevod majetku 

c) kupujúci znáša všetky náklady spojené s kúpou a zápisom do katastra 

nehnuteľností.  

d) poveruje Obecný úrad zverejnením zámeru predaja tohto majetku 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 15 písm. f/  zákona 

Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov na úradnej tabuli obce, elektronickej úradnej tabuli 

obce a na webovom sídle obce. 

 

 

                                                                                                                     Ing. Vladimír Kocúr 

                                                                                                                            starosta obce 

D) Iveta Trčková 

Pani Ivera Trčková doručila na obecný úrad žiadosť o zníženie nájmu v priestoroch prevádzky 

v KD z dôvodu, že jej poklesli tržby a navýšili sa jej poplatky za energie a odvody do sociálnej 

poisťovne. 

 



Poslanci predmetnú žiadosť posúdili a rozhodli sa jej vyhovieť.  
 

Hlasovanie: 
 M.Praženka M.Šimon A.Michalovský S.Čulen B.Bílková L.Barkóci S.Ralbovský O.Štvrtecký V. Antálek 

Za  x x x x x x x x x 

Proti          

Zdržal sa          

 

Za: 9 poslancov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie č. 143/2024 – OZ v Brodskom súhlasí so znížením nájmu pre priestory prevádzky Iveta 

Trčková – Zita-decor, Štúrova 336/4, 908 85 Brodské, IČO: 51995115 

v prístavbe Kultúrneho domu v Brodskom vo výške 50 % na mesiace 

10/2024 – 03/2025.  

 

                                                                                                                     Ing. Vladimír Kocúr 

                                                                                                                            starosta obce 

E) Petra Vrtalová 

Pani Petra Vrtalová doručila na obecný úrad žiadosť o nájom obecného pozemku pod jej 

prevádzkou. Uvedený pozemok má už teraz v nájme, a jedná sa teda o predlženie nájmu na ďalšie 

obdobie.  

 

Stavebná komisia a poslanci predmetnú žiadosť posúdili a rozhodli sa jej vyhovieť.  

 

Hlasovanie: 
 M.Praženka M.Šimon A.Michalovský S.Čulen B.Bílková L.Barkóci S.Ralbovský O.Štvrtecký V. Antálek 

Za  x x x x x x x x x 

Proti          

Zdržal sa          

 

Za: 9 poslancov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie č. 144/2024 – OZ v Brodskom: 

 

a) schvaľuje zámer prenajať majetok obce Brodské a to časť pozemku pod 

predajným stánkom umiestneným na parcele č. 557/1 – C-KN, zastavaná 

plocha a nádvorie LV 1041 v k.ú. Brodské vo výmere 10 m2 a časť 

pozemku p.č. 557/1, C-KN, vedľa predajného stánku vo výmere 10 m2 

podľa § 9a ods. 9 písm. c) Zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov pre pani Petru Vrtalovú, Martina Čulena 

788, 908 85 Brodské z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je 

skutočnosť, že pozemok, ktorý je pod stavbou – predajným stánkom, ktorý 

má pani Petra Vrtalová vo vlastníctve svojim využitím tvorí neoddeliteľný 

celok so stavbou a časť pozemku bude slúžiť k vytvoreniu posedenia 

pri predajnom stánku občerstvenia. 

b) Cena prenájmu je stanovená na 1 €/m2/mesiac a doba prenájmu 10 rokov. 

c) poveruje obecný úrad zverejnením zámeru na webovej stránke obce, 

elektronickej úradnej tabuli obce a na úradnej tabuli obce. 
 

                                                                                                                   

   Ing. Vladimír Kocúr 

                                                                                                                            starosta obce 



 

                                                                                                                                                                                                                         

8.  Diskusia 

 

- p. starosta – poďakoval hasičom, že nám celú sobotu a nedeľu pomáhali mechovať a riešiť 

všetko čo bolo treba pri vzniknutej situácii v našej obci v dôsledku nepretržitých dažďov. 

- p. Horváthová D. – pripomienka – ohľadom cesty na Padielkoch, že je hrozne krivá. Počas 

týchto dažďov mala pred domom 25 cm vody. Nemohli sa pomaly dostať ani do domu, 

museli sa dokonca vysťahovať. Autom sa nedalo vôbec vyjsť. Musí sa s tým niečo robiť, 

hlásia že takéto počasie, bude čoraz častejšie.  

- p. Horváthová P. – V nedeľu sme volali s pánom starostom, že je to v takom stave, že sa tam 

takto nedá fungovať, museli sme sa evakuovať. Dnes tu bager rozhŕňal štrk, ale ďalšie jamy 

tým ako jazdil, urobil. Nedá sa to takto robiť, keby znova pršalo, nestála by voda u nás, ale 

stála by o niečo ďalej. Cesta by sa mala dať celá do roviny, že ak by zase pršalo, bola by voda 

všade rovnako. 

- p. Horváthová D. – boli tam 3 obrovské kaluže, susedom odmietli priviesť aj nejaký materiál. 

Nedalo sa cez ne naozaj prejsť. Rozdiel tam bol 25 cm – 30 cm. Aj keby som si nechávala 

auto pri hrišti, nemám sa cez tie kaluže ako dostať – napr. ráno o pol 5 hod., ako idem 

do práce. Niektorí obyvatelia na novej ulici, čo mali vodu v pivniciach, ťahali ju 

do kanalizácie. Čo by tiež nemali. 

- p. starosta – spýtal sa, ktorí občania to boli, alebo či vedia ukázať, ktoré to boli domy. 

- p. Horváthová P. – nepoznám tých ľudí, kto kde býva. Nemám problém ukázať, ktoré domy 

to boli.  

- p. starosta - Na tej ulici som bol každý deň, počasie bolo extrémne. Teraz už je tam sucho. 

Jamy sa už vyrovnávajú. Ulica sa bude navážať a valcovať. Čo sa týka dvíhania ulice, ak by 

sme ju dvihli, utopili by sme domy, ktoré sú teraz v rovine s ulicou. 

- p. Horváthová P. – keď sa to bude teraz navážať a valcovať, pôjde to do roviny? 

- p. starosta – áno, pôjde to do roviny, aby tam nestála voda. Hneď ako táto situácia vznikla, 

volal som dodávateľovi, ktorý robí cesty, aby sa to riešilo. Táto ulica, hasičské ihrisko 

a kanalizácia je pre mňa najväčší problém, ktorý momentálne riešime ako vieme a načo 

máme zdroje.  

- p. Michalovský – je to dlhodobý problém, ale ten problém je aj na iných uliciach. 

Len Padielky sú teraz stavenisko a bohužiaľ dlho ešte stavenisko aj bude. Na minulom OZ 

ako ste tu boli, zvolali sme stretnutie z obyvateľmi Vašej ulice. Obyvatelia vašej ulice majú 

vytvorenú skupinu, cez ktorú sa všetko rieši. Asi nie ste v tej skupine, ale to sa už treba 

obrátiť na členov, aby vás pridali do tej skupiny. Tri hodiny sme to spolu riešili. A dohoda je 

taká, že všetko sa rieši cez túto skupinu. Nie len teraz ohľadom vody, záplav... tá cesta sa 

upravovala už po minulom OZ, navážala sa a valcovala. Teraz sa opravovala znova. A pokiaľ 

tam budú jazdiť stavebné autá, bude ten problém stále. Vieme o tom, že vy ste to tam mali 

extrémne, hasiči mali problém vodu savicou odčerpať. Bohužiaľ aj občania sa budú musieť 

snažiť v takejto extrémnej situácii svojpomocne vodu odčerpávať. Ja sám som 5 dní 

odčerpával vodu pred domom. Ako už p. starosta povedal, rieši sa to. Jamy sa už zavážajú. 

Sme v stálom kontakte s obyvateľmi Vašej ulice.  

- p. starosta – problém bol aj ten, že hasiči už nemali vodu kam odčerpávať. Všetko bolo 

podmáčané. 

- p. Horváthová P. – chcem sa opýtať, či by sa nedal urobiť prechod pre chodcov pri Bayerovi, 

deti tadiaľ chodia do školy a mám pocit, čo sa teraz robí železnica, že jazdí tade oveľa viac 

áut. 

- p. starosta – máme už naprojektovaný chodník od Bayera až po pohostinstvo u Vlka. Urobili 

sme tam prípravu aj na chodník, ale s chodníkmi je problém. My ako obec, si nemôžeme 

urobiť chodník, kde chceme. Chcel som dať prechod, spomaľovače aj kruhový objazd 

ku kostolu na križovatku, a prechod pre chodcov u cintorína, ale dopravný inžinier povedal, 

že tam sa počíta počet ľudí za hodinu, koľko prejde a s povolením chodníka je veľký 

problém. Budeme o tomto jednať s dopravnou políciou.  

- p. Štvrtecký – či by nebolo dobré napr. u toho Bayera určiť niekoho v reflexnej veste, kto by 

tie deti prevádzal cez cestu. V mestách aj v niektorých dedinách to robia. 



- p. Vrtal – nie je to také jednoduché. Treba, aby takí dobrovoľníci ovládali aj dopravné 

predpisy. Aby neprišlo ešte k nejakej nehode. 

- p. Hnát – vrátil by som sa ešte ku kanalizácii. Vieme že colnica je pripojená načierno. 

Pán poslanec Štvrtecký mi to potvrdí. Podľa mňa, stále to budem tvrdiť. Ďalej sa chcem 

opýtať na šachtu na ulici M. Čulena pri závorách pred Hačundami, je odkopaná. Či voda 

z podjazdu nebude čerpaná do našej kanalizácie. 

- p. starosta – odpovedal, že určite nie, nebude čerpaná do našej kanalizácie. 

- p. Hnát – tak kam pôjde voda z toho podjazdu, keď naprší? 

- p. starosta – pri podjazde sú naprojektované veľké dažďové nádrže, ktoré budú sťahovať 

vodu z podjazdu. A tá šachta je odkopaná, lebo z dôvodu rekonštrukcie železnice sa musela 

robiť preložka vody a kanalizácie a elektriky. 

- p. Hnát – ešte k tej colnici, keď som zavolal životné prostredie, tak NDS dostala rozkaz dať 

tam uzáver, aby nemohli čerpať vodu v prípade dažďov do našej kanalizácie. Keď som sa 

nato pýtal, tak bývalé vedenie v spolupráci s NDS určilo, že sa uzáver robiť nemusí. Čo si 

teda myslím, že sa spraviť mal. Tak ako sa my máme postarať o svoju vodu, nech sa 

postarajú oni o svoju. Na spätnej klapke som mal normálne nanesené pozostatky z gúm 

z pneumatík kamiónov, ako sa tam točia. Pred mesiacom mali veľkú akciu v Gbeloch, kde 

pomocou dymovníc zisťovali, kto kde je rad radom napojený na kanalizáciu zo striech. Bolo 

by to dobré aj u nás. Ďalej sa chcem opýtať, čo obec zamýšľa s kanalizáciou. 

- p. starosta – kanalizáciu plánuje obec, ak sa podarí, predať BVS ktoré má zdroje vyriešiť 

tento nepriaznivý stav. Teraz sme zobrali 200.000,00 € úver, aby sa dokončila technológia, 

dookola stále riešime a čistíme kanalizáciu. Každý druhý mesiac platíme okolo 5.500,00 € 

za čistenie. A BVS má určite väčšie možnosti investovať do opravy a údržby ako naša obec. 

Ak sa obec kanalizácie nezbaví, tak nás to finančne položí. Ďalej čo sa týka NDS – voda 

od nich ide tlakovým potrubím len do šachty, odtiaľ ide k nám len spádom. Ďalšia vec je to, 

že NDS vypúšťa do našej kanalizácie priemerne 15 - 20 m3/denne – je to len zo spŕch a WC. 

Na dažďovú vodu majú vlastnú čističku. Kapacita našej čističky je pri normálnom stave 

200 m3/denne a pri veľkých dažďoch až 700 m3/denne. Ja som si to všetko zisťoval, diaľnica 

nám svojím objemom, ktorý vypúšťa do našej kanalizačnej siete, nemôže ohroziť. A vypúšťa 

sa v nočných hodinách, od polnoci do 4 rána, kedy je najnižší prietok v našej sieti. Taktiež 

máme dohodu a ak prídu väčšie dažde, tak diaľnice nevypúšťa a má vodu dočasne zadržanú 

v svojich nádržiach. Čo sa týka tých Gbelov, zavolám primátorovi a zistím si podrobnosti. 

Ďalej obec každé 2 mesiace posiela vzorky vody na rozbor a výsledky boli vždy v poriadku. 

Rozbor neukázal žiadnu naftu ani olej, ako tvrdí pán Hnát. Chystám sa ísť na dialnicu si to 

všetko pozrieť a skontrolovať. 

- p. Barkóci opustil zasadnutie OZ. 

- p. starosta – čo sa týka spätnej klapky u p. Hnáta, kanalizáciu má zle napojenú, má ju 

do proti-spádu. Podľa správy spracovanej firmou AZ kanalizácie, je problémom nedostatočný 

spád kanalizačnej prípojky, ktorá je dopojená do hlavnej kanalizácie. Nedostatočným spádom 

je myslený proti-spád, kedy je potrubie vyspádované v opačnom smere a to do suterénu 

rodinného domu. Tento problém následne spôsobuje časté upchávanie kanalizácie ako aj 

problémy so spätným vyplavovaním. Tiež je problém aj dopojenie prípojky do hlavnej 

kanalizácie, ktorá je pripojená u dna hlavnej kanalizácie, čo samozrejme spôsobuje spätné 

zaplavenie prípojky pri zvýšenej hladine v hlavnej kanalizácii. 

- p. Hnát – nemám to do proti-spádu, ale do roviny.  

- p. starosta – v správe je jasne napísané, že je to zle napojené. Podľa informácií od NDS, 

vypúšťajú do našej kanalizácie každý deň v noci, kedy je najmenší prietok v našej kanalizácii, 

a nie cez deň. Čo sa týka kanalizácie a ČOV vidím jediné riešenie, a to jej predaj BVS. 

Všetko preberieme s poslancami.  

- p. Vrtal – chcel by som sa spýtať na financovanie priestorov v KD „kolkáreň“ – kulturistický 

klub ANTIK, ako to dopadlo. 

- p. starosta – bolo to schválené, teraz v tomto RO č. 4.  

- p. Vrtal – poďakoval za schválenie príspevku na opravu.  

- p. Hnát  - spýtal sa ešte ako bude vyzerať podchod na železničnom priecestí na ul. Martina 

Čulena. 



- p. starosta – Nádražná ulica bude slepá a bude končiť u podjazdu. Na ulici Martina Čulena, 

v mieste kde sa zbúral dom, bude vjazd do podjazdu. Ten prejde pod koľajami asi tak 10 m 

od súčasného prejazdu. Budúci výjazd bude oproti poľnej ceste na židovský cintorín. Po celej 

dĺžke Brodského bude vybudovaná protihluková stena. 

  

9. Záver 

 

         Na záver zasadnutia OZ p. starosta poďakoval prítomným poslancom a občanom za účasť 

a zasadnutie ukončil.  
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